Embroidery & Beadwork (Professional Course) 手工刺繡及技巧釘珠 (專業課程)

Intro (課程介紹)

The Embroidery and Beadwork professional course is an intensive 11 classes programme in which our students will learn the various techniques of hand embroidery and bead embellishments. This course will enable our students to explore a variety of stitches and beading techniques which will develop their abilities to create unique imagery by hand. At the end of the course, our students are expected to combine their learning techniques to create an embroidery and beadwork product.

This course is ideal for those who wish to brush up their skills in embroidery and beadwork or are beginners in the art.

手工刺繡及技巧釘珠專業課程為11堂的混合技術課程. 課程會教授同學刺繡及釘珠的各方面技巧, 學習到不同刺繡針步及裝飾繡針法, 釘珠手法及變化等等… 更會讓同學嘗試混合兩種技術去製作自己獨特的圖案設計. 為了令所有同學都能夠實踐在課堂裏所學, 在課程結束時各人都會為自己設計及製作一份個人特色的釘珠刺繡作品.

本課程適合任何初學者及對釘珠刺繡有興趣人十.

Curriculum (課程內容)

Embroidery (手工刺繡)

- Introduction to Embroidery

- Culture and Historical studies on Embroidery

- Hand Embroidery Stitches

- Decorative Embroidery Art

Beadwork (技巧釘珠)

- Introduction to Beadwork

- Culture and Historical studies on Beadwork

- Beadwork Techniques

- Decorative Beadwork Art

Design Development (設計發展)

- Pattern Design Development

- Textile and Material Studies

- Creative Approach

- Manipulating Embroidery and Beadwork Techniques

- Product Design

(手工刺繡導論)

(刺繡文化與歷史)

(手工刺繡針法)

(藝術性裝飾刺繡)

(技巧釘珠導論)

(釘珠文化與歷史)

(釘珠手法)

(藝術性裝飾釘珠)

(圖案設計)

(物料及素材)

(創作手法)

(刺繡操縱與珠飾技術)

(成品設計)

Notes: Academy of design reserves the right to cancel or amend the programme and its content.

注意: Academy of design保留一切有關取消或修改課程內容的權利.

Requirements (入學要求)

The professional course is a 11 classes intensive programme and is available in English and Cantonese. Students with a good command of English are eligible to apply to the English course. No previous knowledge in embroidery and beadwork is required.

為期11堂的專業技術課程,提供英文及中文為教學語言. 報讀英文班的同學必須具有良好的英語溝通能力. 本課程歡迎任何人士報讀.



ACADEMY OF DESIGN